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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. február 8.-án 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László alpolgármester. 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
 Komjáthi Gábor képviselő 
 Kollár András képviselő 
  Kökényné Hipszki Judit 
 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, és a körjegyzőt. A 
jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi ülésen 6-fő jelen van, így a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Kollár András és Komjáthi Gábor képviselőket, akiket a 
Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 
 
 

1.) Az Önkormányzat képviselő testülete 2013.évi üléstervének 
megvitatása, elfogadása. 

2.) Az önkormányzat 2013. évi költségvetésének első olvasata. 
3.) A közép és hosszú távú vagyongazdálkodási terv elfogadása 
4.) Egyebek 

- Eb rendészeti feladatok megszervezése ( eb összeírás,    
stb. ) 
- Közös Hivatal jelenlegi állásáról szóló tájékozató. 

 
 

 
 
 
A képviselő-testület a napirendeket egyhangúlag elfogadta. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Babka János a sportegyesületünk elnöke jelezte, hogy a napirendek tárgyalását megelőzően 
szeretne néhány szót szólni. 
Amennyiben egyetértenek, úgy átadom neki a szót. 
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Babka János: 

Köszönöm a lehetőséget. 
Annyiban szeretném kérni a képviselő-testület türelmét, hogy tájékoztatást adjak egy 
lehetőségről. 
Mindig arról beszéltünk, hogy a civil szervezetek, vagy az intézmények is próbáljanak keresni 
bevételeik kiegészítésére forrásokat. Február 6.-án jelent meg egy pályázati kiírás, amely 
sporttelep felújítási programként indul, egy előminősítéses pályázat keretében. Mindig azt 
mondtuk, hogy szükségünk lenne sportöltöző felújításra, sportpálya rendbetételre, de eddig 
nem volt lehetőségünk. A pályázati kiírást majd rendelkezésre bocsátom, de a lényege, hogy 
bruttó 700.000 és 7.000.000 forint között lesz az elnyerhető támogatás. A gond az, hogy 30% 
az elvárt önrész. Az egyesületnek nincs ennyi pénze, ebben kérnénk a testület segítségét. 
Március 8.-a a beadás utolsó határideje. Még annyival egészíteném ki, hogy Nógrád 
megyében 260.000.000 forint a kiosztható támogatási összeg, így nagyobb esélyünk van a 
nyertes pályázatra. A megyében kb. 40 olyan sportegyesület van, aki beadhat pályázatot. 
Azt kérném még, hogy erre a kérésre ne úgy tekintsenek, mint sportegyesületi támogatásra, 
hanem inkább úgy, mint a település megtartó erejének elősegítésére. 
 
Duhonyi József: 

Én támogatom a kérés teljesítését. Minden-mindennel összefügg. Ha lenne itt egy szép pálya, 
és öltöző, akkor lehetne több csapatot hozni, akik esetleg igénybe vennék a szálláshelyeinket. 
Versenyeket lehetne szervezni, edzőtáborokat stb. Az egész falu fejődését szolgálja, ha van 
szép művelődési ház, szép játszótér, műfüves pálya, sportlétesítmények. 
 
Cselovszki László: 
A sportpálya, az önkormányzat tulajdona. Támogatom a kérést. 
 
Babka János: 

Ha nincs több hozzászólás, akkor én megköszönöm, hogy itt lehettem, és a testület, majd 
meghozza a döntését. 
 
Várnai Ildikó: 

Összefoglalva, a testületnek abban kell döntést hozni, hogy biztosít-e erre a pályázatra 
maximum 3.000.000 forint önrészt. Ez lehet kevesebb, attól függően, hogy mennyi az elnyert 
összeg. 
 
Komjáthi Gábor: 

Nem támogatom, most erről én nem tudok döntést hozni. Ez sok mindentől függ. Például 
attól, hogy a művelődési házpályázatunk önerejét sikerül-e megkapni az EU önerő alapból. 
A másik, hogy a tartalékunk 3-4 évre elegendő a működésre. Ez nagyon hamar elfogy és 
akkor mit fogunk csinálni? Több pénzünk meg nincs.  
 
Duhonyi József: 

Ez egy olyan lehetőség, ami egyhamar nem lesz. Vagy most élünk vele, vagy később már nem 
tudunk. Nem tudom mi lesz két év múlva, de ez most jó döntés. Szükség van beruházásra, 
mert le fogunk maradni. 
 
Komjáthi Gábor: 

A működőképességünk az elsődleges. Mindig lesz pályázat. Szélerőmű is kell napelem is kell. 
Azt mondom, hogy arra kell önrészt vállalni, amire szükség van. 
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Kökényné Hipszki Judit: 
Köztes megoldást kell választani. Egyelőre nézzük át a költségvetést, hiszen nemsokára 
tárgyaljuk. Ennek ismeretében térjünk vissza az ülés végén a döntéshozatalra. 
 
Kollár András: 

Az, hogy ez egy olyan lehetőség ami egyhamar nem lesz, az tény. Amit Komjáthi Gábor 
képviselőtársam mondott a felelős gazdálkodásról, azt én mindig is komolyan gondoltam, de 
el kell ismernem, hogy a felelős gazdálkodás napjainkban nem divat. Már azt gondolom, hogy 
akkor gazdálkodok felelősen, ha ésszerűen használom fel azt a pénzt ami, ma még az enyém. 
Nem tudjuk mi lesz holnap. Most a település érdeke azt kívánja, hogy ez a projekt elinduljon. 
 
 

1.) Az Önkormányzat képviselő testülete 2013.évi 
üléstervének megvitatása, elfogadása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

Mindenki megkapta az írásos előterjesztést. Kérem, tegyék kiegészítési javaslataikat. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 

Én szeretném, ha az iskolánk működéséről kapnánk valamiféle tájékoztatást. Az áprilisi 
ülésen talán tárgyalhatnánk erről. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Szerintem inkább novemberben kellene, mert akkor már lesz miről beszélni. Akkor már be 
lehet számolni a működtetés tapasztalatairól. Ebben az évben már nem történik semmi, marad 
minden a régi felállásban. 
 
Cselovszki László: 

Szerintem kérjünk tájékoztatást áprilisban is és novemberben is. 
 
Komjáthi Gábor: 

Februárban szerintem fogjunk neki a Szervezeti és Működési Szabályzatunk átdolgozásának. 
Sok dolog változott. Egyelőre csak arra gondolok, hogy a képviselők javaslatai kerüljenek 
napirendre, amit a testület megtárgyal, és azok majd később kerüljenek bele a Szervezeti és 
működési szabályzatba. 
 
Cselovszki László: 

Szeretném, ha a testület a civil szervezetek rövid tájékoztatásait is meghallgatná 
tevékenységükről, gondjaikról, mondjuk a júniusi ülésen. Gondolok itt a sportegyesületre, a 
polgárőrökre, a Vanyarcért Egyesületre, a Veres Pál Egyesületre, és Bálint Erzsi „cigánytűz” 
csoportjára. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Aki a fenti javaslatokkal kiegészítet, munkatervünkkel egyetért, az kézfeltartással jelezze. 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      7/2012.( 02.08) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, elfogadja a 2013. évi üléstervet az írásos 
előterjesztésnek megfelelően, a képviselői javaslatokkal kiegészítet formában. 
 
           Határidő: azonnal 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
( A végleges formátumú ülésterv a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 

2.) Az önkormányzat 2013. évi költségvetésének első olvasata. 
 

Duhonyi József: 

Mielőtt nekilátnánk, kérem, hogy állapodjunk meg abban, hogy ha az önkormányzat 
bármiféle eszközt, felszerelést bérbead, akkor a bérleti díjat előre, és ne utólag szedje be. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 

Ha jól látom, akkor az óvodában megszűnt a nemzetiségi oktatási támogatás. 
 
Cselovszki László: 

Itt most azt látjuk, hogy óriási elvonások történtek. Az Szja. Átadott 8% megszűnt, a 
gépjárműadó 60%-át elvették, az iparűzési adó negyedét szintén. Innen kellene nekünk 
gondolkodni azon, hogy hogyan fogadjunk el nullás költségvetést! 
Meg kell néznünk, hogy mi kerül nekünk túlzottan sok pénzbe. Itt van a konyha működési 
költsége. 5,4 millió forint többlet kiadás szerepel rajta, mint a bevételi oldalon. Innentől lehet 
ötletelni, hogy miféle plusz adók bevezetésével lehet bevételhez jutni. Nekem továbbra is az 
jutott eszembe ( és ezzel nem leszek népszerű) hogy a földtulajdonosoktól, földhasználóktól 
lehetne hektáronként meghatározott összeget beszedni. 
 
Komjáthi Gábor: 

Úgy tudom, hogy valamilyen törvény alapján, nem lehet földek után adót kivetni. 
 
Cselovszki László: 

Akkor ez elvethető, és nem marad más csak a konyha. Ez most politikai döntés. Azt látjuk, 
hogy a konyha üzemeltetése nagyon ráfizetéses, de azt is tudjuk, hogy bezárásával 4 ember 
munkahelye szűnne meg. 
 
Komjáthi Gábor: 

Én nem tudom, hogyan lehetne nullás költségvetést csinálni ekkora elvonások mellet, de 
abban biztos vagyok, hogy amelyik önkormányzatot konszolidálni kellet, az újból el fog 
adósodni. Én azt mondom, hogy a hiányt a tartalékunk terhére kell nullára hozni. 
  
Duhonyi József: 

Most elérkeztünk ahhoz a kényes ponthoz, amiben dönteni kell. Nem lehet, és nem is szabad 
elodázni a döntést azzal, hogy majd valami lesz, mert ezt már elmondtuk tavaly is. Ha 
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eldöntjük, hogy a tartalék keret terhére működünk akkor el fogjuk érni, hogy jövőre már nem 
lesz tartalék keret. 
Tavaly is elhangzott, hogy át kell gondolni a konyha működtetését, ha kell vállalkozási 
formában, ha kell, akkor a bezárással, de akkor sem változtattunk semmin. Most van egy 5,8 
millió forintos hiányunk és van egy 5,4 milliós ráfizetésünk a konyhára. Gyakorlatilag a kettő 
kiüti egymást. Tudom, hogy ez kellemetlen döntés, de meg kell lépnünk. Minél későbbre 
toljuk, annál nagyobbat bukunk rajta. 
 
Várnai Ildikó:  

Tehát ha ekkora a ráfizetés, akkor vagy vállalkozásba lehet adni, ha van, egyáltalán aki bérbe 
akarja venni. Vagy vásárolni kell az ebédet, ahogyan más önkormányzatok teszik, jelenleg 
420 forint bruttóban helybe szállítással egy óvodás ebéd, vagy pedig növelni kell a konyha 
kapacitását, de 200 adag fölé nem tudunk menni, és ha van igény arra, hogy tőlünk vásároljon 
valaki, vagy létszámot lehet még csökkenteni. 
Jelenleg 1 óvodás 1 napi ebéd, tízórai, uzsonna előállítási költsége 650 forint a konyha 
működtetésével.  
 
Cselovszki László: 

Ez messze nem fedezhető az ingyenes étkezőkre járó támogatásból. Azok, akik meg térítési 
díjat fizetnek, nem tudják befizetni havonta a közel 13.000 forint, térítési díjat.  
 
Duhonyi József: 

Egyet kell eldönteni! Fölvállalja-e a testület, hogy az 5,4 millió forint ráfizetést kifizeti annak 
érdekében, hogy ne szűnjön meg 3 ember munkája, vagy sem. 
 
Cselovszki László: 

Lehet ötletelni, ez még csak első fordulós tárgyalás. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
A végleges költségvetésünk elfogadását megelőzően a konyha működtetését át kell gondolni.  
 
Nagy Zsuzsanna: 
A gyermekétkeztetés komoly feladat. A minőséget is kell nézni, nemcsak a számokat. 
 
Duhonyi József: 

Évek óta ezt mondjuk. Ha valaki a sajátjával gazdálkodik, akkor ezen egy pillanatig sem 
gondolkodik. Ha valami ráfizetéses, akkor azt nem csinálja, és kész. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Összefoglalva, erre megoldást kell találni. Vagy kevesebb dolgozóval kell megoldani, vagy 
vállalkozásba adni, vagy vásárolni az élelmiszert.  A következő ülésre, javaslatokat hozunk. 
 
 
 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 
 
 



 - 7 -

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      8/2012.( 02.08) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy az óvodai konyha 
további működtetését át kell gondolni a jelenlegi gazdaságtalan működés tarthatatlansága 
miatt. 
 
           Határidő: folyamatos 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Szerintem térjünk vissza a sportegyesület kéréséhez a költségvetésünk elfogadása előtt. 
 
Duhonyi József: 

Szerintem itt nem sport támogatásról van szó, hanem arról, hogy az önkormányzat indulni 
akar-e a pályázaton, és vállalja-e az ehhez szükséges önrészt. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      9/2012.( 02.08) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a sporttelep felújítási 
program TA. Előfinanszírozási pályázathoz önerőt biztosít, az elnyert támogatási összeg 30% 
áig . 
A pályázaton elnyerhető maximális támogatási összeg 10.000.000 azaz tízmillió forint eseten, 
maximum 3.000.000 azaz hárommillió forint önerő vállalását határozza el.  
 
           Határidő: folyamatos 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 

3./A közép és hosszú távú vagyongazdálkodási terv elfogadása 
 

Hrncsjár Mihályné: 

Az előterjesztés önök előtt van, amennyiben nincs kérdés, vagy hozzászólás, úgy javaslom az 
elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
      9/2012.( 02.08) számú képviselő-testületi határozat: 

 

 

1. Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Vanyarc Község 
Önkormányzat közép- és hosszú távú vagyongazdálkodási tervét az alábbiak szerint:  

 
Középtávú vagyongazdálkodási terv: 
 
a) Az önkormányzati vagyonnal – mint a nemzeti vagyonnal – felelős módon, 

rendeltetésszerűen kell gazdálkodni. 
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b) A vagyongazdálkodás feladata az önkormányzat teherbíró képességéhez igazodó, 
elsődlegesen a közfeladatok ellátásához és a mindenkori társadalmi szükségletek 
kielégítéséhez szükséges, egységes elveken alapuló, átlátható, hatékony és 
költségtakarékos működtetése, értékének megőrzése, állagának védelme, értéknövelő 
használata, hasznosítása, gyarapítása, továbbá a feleslegessé váló vagyontárgyak 
elidegenítése. 

c) Az önkormányzati vagyonfejlesztés (létrehozás, bővítés, felújítás) céljait a Képviselő-
testület döntései és az éves költségvetési rendelet határozza meg. 

d) Az önkormányzati vagyon hasznosításának alternatívái: 
A nemzeti vagyon alapvető rendeltetése a közfeladat ellátásának biztosítása, 
hasznosításának célja a kötelező és önként vállalt feladatok hatékony és eredményes 
ellátása. 
A hasznosítás formái: 

1. a feladatok ellátásához nem szükséges vagyon elidegenítése 
2. használatba adása, bérbeadása 
3. önkormányzati vagyontárggyal vállalkozási tevékenység folytatása 

 
1. Vagyon értékesítése 
A rendelkezésre álló szabad vagyon értékesítését forgalmi értékbecsléssel 
megalapozva, nyilvános pályázati kiírás alapján, az 5/2012. (VI.15.) vagyonrendelet 
előírásai szerint a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény alapján kell 
lefolytatni. A vagyon értékesítéséből származó bevétel elsősorban fejlesztési kiadások, 
valamint pályázati önerő fedezetéül szolgálhat, másodlagosan a meglévő 
önkormányzati vagyon állagmegóvási munkáinak költségeit fedezheti.  
 
2. Bérlet útján történı hasznosítás 
A lakás és nem lakás célú helyiségek, valamint telkek hasznosítása elsősorban bérleti 
szerződés keretében tehetı meg. A bérlet útján nem hasznosított ingatlan esetében 
törekedni kell arra, hogy minél rövidebb ideig legyen kihasználatlan állapotban.  
 
3. Vállalkozás folytatásával történı vagyonhasznosítás 
Az önkormányzati feladatok ellátásához nélkülözhetetlen vagyonnal vállalkozási 
tevékenység folytatható. Az önkormányzati vállalkozás az alaptevékenységet nem 
veszélyeztetheti. 
Az önkormányzat csak olyan gazdálkodó szervezetben vehet részt, amelyben 
felelőssége nem haladja meg vagyoni hozzájárulásának mértékét. 

 
e) Kiemelt figyelmet kell fordítani a vagyon-nyilvántartás aktualizálására, annak érdekében, 

hogy a várható változások nyomon követhetőek legyenek. 
f) Az önkormányzatnak a lehetőségekhez képest, elő kell segítenie a munkahelyteremtő 

vállalkozások létrejöttét, arra alkalmas bérlemények, esetlegesen területek biztosításával. 
 
Hosszútávú vagyongazdálkodási terv: 
 
a) Alapjául szolgál a középtávú vagyongazdálkodási terv. 
b) Az önkormányzatnál a vagyon megőrzésének elsődlegessége elv érvényesül a hosszú távú 

működési stabilitás biztosítása érdekében. 
c)   Az önkormányzat tulajdonában lévő, épületek állagmegóvása, illetve pályázati forrásból 

történő felújítása, korszerűsítése. 
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d) Az intézményi feladatellátás tárgyi feltételeit az előírásoknak való megfelelés, az 
energiatakarékos üzemelés, az ellátás színvonalának emelése érdekében korszerűsíteni 
kell. 

e)  Minden önkormányzati intézmény energia hatékonyságának növelése érdekében 
valamennyi pályázati lehetőséget ki kell használni. 

f)   A vagyonhasznosítás során , a bevételszerzés, illetve a kiadáscsökkentés mellett törekedni 
kell arra, hogy az ne vagyonfelélést eredményezzen, hanem az a közösség szempontjából 
fontosabb célok, beruházások fedezetéül szolgáljon. 

 
 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a vagyongazdálkodási 

terv szükség szerinti felülvizsgálatáról. 
 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Hrncsjár Mihályné 

 Polgármester 
 
 

- Eb rendészeti feladatok megszervezése (eb összeírás, stb.) 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Mint az Önök is tudják, 2013 tól kötelező az ebek nyilvántartása, sőt annak ellenőrzése, hogy 
az ebek chippel történő ellátását a tulajdonosok elvégeztették, vagy sem. Mindig nagy gondot 
okozott a gazdátlan, vagy kóborló ebek jelenléte az utcákon, és közterületeken. 
Talán sikerül most erre megoldást találni. Van egy Sipos József nevű ebrendész, aki vállalná 
ezeknek a feladatoknak a végrehajtását. Az ehhez szükséges valamennyi engedéllyel 
rendelkezik, és van egy állatotthona, ahová a kóbor ebeket el tudja szállítani.  
Előzetesen már tárgyaltunk vele, és havi 70.000 forintot kér a feladatok elvégzéséért. 
Szerződést tudnánk vele kötni, amely szerződés bármikor felbontható lenne 30 napos 
felmondási határidővel. Tudom, hogy nem olcsó, de eddig 1 kutya befogásáért, és 
elszállításáért 16-18 ezer forintot kért a Suttogó alapítvány, akik Vácra vitték az ebet. 
Kállón, Bercelen, már megkötötték a szerződést, és tudomásom szerint 100 fölött van a 
begyűjtött ebek száma például Kállón. 
Az ebrendész a tulajdonostól elkérheti az oltási könyvet, és a chippelésről szóló igazolást. 
Amennyiben az eb ezekkel nem rendelkezik, akkor kötelezheti a tulajdonost bírság 
kiszabásával is az oltásra, chippelésre. Amennyiben nem végezteti el, vagy nem fellelhető a 
tulajdonos, akkor a kutyát elszállítja. Ez van benne a 70.000 forintos havi átalánydíjban. 
Szerintem legalább 3 hónapra meg kellene kötni a szerződést. 
Amennyiben elfogadható ez a megoldás a testület számára, úgy kérem hozzák meg 
döntésüket.  
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
     11/2012.( 02.08) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, felhatalmazza a polgármestert szerződés 
kötésére Sipos József ebrendésszel. A havonta átalánydíjként fizetendő 70.000 forint 
átutalásához hozzájárul. A szerződésben rögzíteni kell a kóbor ebek rendszeres begyűjtését, az 
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oltási könyvek ellenőrzését, valamint a chipek meglétét. Továbbá a Vanyarcon tartott ebek 
teljes körű nyilvántartásának felvezetését. 
 
           Határidő: március 1. 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Mivel az iskolánk üzemeltetési és fenntartói jogai már nem az önkormányzathoz tartoznak, 
így a könyvtár, azaz a kastély épületének közüzemi díjait le kell választani az iskolai 
mérőórákról. Szükségessé vált almérő felszerelése, hogy a számlák bonthatóak legyenek. 
Ennek várható költsége kb. 70.000 forint. Kérem a testület felhatalmazását az almérők 
felszereléséhez. 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
     12/2012.( 02.08) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, hozzájárul a kastély almérőinek 
felszereléséhez. 
 
           Határidő: azonnal 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
Hrncsjár Miháyné: 

Mivel 2013. január 1.-től az önkormányzatnak szemétszállítási díj tekintetében már nincs 
ármegállapító jogköre, ezért a hatályban lévő hulladékkezelési közszolgáltatási díj 
megállapításáról szóló rendeletünket hatályon kívül kell helyeznünk. Gondolom ezzel 
kapcsolatban sok kérdésünk nem lehet, ezért javaslom hozzuk meg döntésünket. 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal egyhangúlag 
megalkotta az 1/ 2013. ( II. 10.) számú rendeletét 

a Vanyarc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 6/2012. (VI.18.) „ A lakossági 
hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapításáról szóló rendeletének hatályon kívül 

helyezéséről. 
 

 
( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Már nagyon sokszor beszéltünk az ellenőrzések során feltárt hiányosságokról a Családsegítő 
és Gyermekjóléti Szolgáltatási Társulás működésével kapcsolatban. A 2013. évi finanszírozás 
végre lehetővé teszi, hogy megfelelhessünk a gondozotti arányszámok tekintetében is a 
rendeletben előírt feltételeknek. 
Összefoglalva, tudunk foglalkoztatni még egy főállású családgondozót. Úgy gondolom, és a 
társult települések is egyetértenek ebben, hogy Szirák településen kell erősíteni a szolgálatot, 
így az új családsegítő csak Szirákon dolgozna heti 40 órában. Ebből 20 órát ügyfélfogadással, 
20 órát terepmunkával foglalkozna.  
A családgondozói állásra pályázatot írtunk ki, melyre 4 pályázat érkezett a megadott 
határidőre. A pályázók közül 2 rendelkezett az előírt képesítéssel, de az egyik pályázó 
közülük Salgótarjáni lakos, és Szirák nem tud szolgálati lakást biztosítani. A pályázatok 
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bontását követően a társult Önkormányzatok, és elsősorban Szirák Önkormányzatának 
polgármestereivel egyeztettünk, és egybehangzóan javasoljuk, hogy a pályázók közül 
Fürészné Vincze Rita Veronika kerüljön kinevezésre. A felsőfokú képesítését 2013. június 
30.-ig megszerzi, és mivel helyi lakos így ismeri a gondozottakat minden szempontból. Az 
édesanyja évek óta dolgozik ugyanebben a társulásban, így a betanulása sem okoz majd 
fennakadást. 
Kérem, ha nincs hozzászólás, hozzák meg döntésüket. 
 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

     13/2012.( 02.08) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgáltatási Társulás gesztor önkormányzata, úgy döntött, hogy Fürészné Vincze Rita 
Veronikát családgondozóvá kinevezi 2013. március 1.-i hatállyal. A felsőfokú képesítésének 
megszerzésére 2014. július 15- ig ad határidőt.  
 
           Határidő: március 1. 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
  
 
Hrncsjár Mihályné: 
A képviselő-testület döntött arról, hogy a KEOPI.1.1B/10-11 kódszámú, „Települési szilárdhulladék-
gazdálkodási rendszerek továbbfejlesztése” című pályázat benyújtása érdekében a Hatvan és 
Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás (a továbbiakban: Társulás) 
néven létrejövő, jogi személyiségű társuláshoz kíván csatlakozni. 
 
 
A Társulás 2013. február 28-án be kívánja nyújtani a pályázati dokumentációt a Közreműködő 
Szervezet részére.  
 
 
Tekintettel arra, hogy a pályázat önerőt igényel, a társulási megállapodás rendelkezik arról, hogy a 
szükséges önerő a társult önkormányzatokat beruházási arányuk mértékében terheli,figyelemmel a 
társulási megállapodás V.2., valamint az V. 3.1. pontjaiban meghatározott rendelkezésekre. 
Reményeink szerint az önerőhöz is kapunk támogatást, de a pályázat benyújtásának feltétele az 
önkormányzat önerő vállalásáról szóló határozatának meghozatala. 
Amennyiben nincs kérdés, vagy hozzászólás úgy kérem hozzuk meg döntésünket. 
 
 
A képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal, a következő határozatot hozta: 
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Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
       14/2013.( II. 08.) számú képviselő-testületi határozat: 
 

1./ 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a KEOP-1.1.1/B/10-
11 kódszámú a „Települési szilárd hulladék-gazdálkodási rendszerek továbbfejlesztése” című 
pályázat megvalósításához 999. 800,- Ft azaz kilencszázkilencvenkilencezer- nyolcszáz forint 
önerőt biztosít. A pénzügyi fedezet az önkormányzat 2014. évi költségvetésében tervezésre 
kerül. 
 
 

Határidő 2013. április. 30. 
Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 

 
 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Önök előtt van egy levél a Nógrád Megyei Kormányhivataltól. Tudomásom szerint Katymári 
László képviselőtársunk fordult a Kormányhivatalhoz valamiféle panaszbeadvánnyal, 
melynek eredményeképpen kaptuk a levelet főosztályvezető asszonytól. 
Szerintem nincs benne semmi elmarasztaló az önkormányzatra nézve, mindössze segítő 
szándékú, célszerűségi javaslatokat tartalmaz az önkormányzati SzMSz. tartalmi elemeire 
vonatkozóan. A legtöbb javaslatban szereplő tartalmi elem már eleve benne foglaltatik az 
SzMSz-ünkben , de a többi felvetést is meg fogjuk fontolni. 
 
 
Komjáthi Gábor:  

Már nem is akarom minősíteni az újabb panaszbejelentést, javaslom, vegyük 
segítségnyújtásnak a kormányhivatal által megfogalmazottakat és döntsünk annak 
tudomásulvételéről. 
 
 
A képviselő testület a kormányhivatal levelében foglaltakat köszönettel tudomásul vette, 

az abban foglaltakat hasznosítani fogja az SZMSZ felülvizsgálata során. 
 
 
 

Hrncsjár Mihályné: 

Még egy kérelem van előttem, melyben Katymári László képviselőtársunk képviselői 
fogadóóra tartásához helyiség biztosítását kéri. 
Javaslom, hogy bocsássuk rendelkezésére a tanácskozótermünket minden csütörtökön 12-és 
14 óra között. 
Az általa kért családsegítői irodában a járási ügysegéd is félfogadási lehetőséget kapott, a 
nagytermünk pedig általában szabad. 
 
 
 

A képviselő-testület a polgármester javaslatát elfogadta. 
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Hrncsjár Mihályné: 

Katymári László képviselőtársunk, jelezte a jegyzőasszonynak azon igényét, hogy szeretne 
betekinteni a közfoglalkoztatottakkal kapcsolatos iratanyagokba. A jegyző asszony 
tájékoztatta, hogy erre nincs lehetőség, de természetesen a közfoglalkoztatottak 
tevékenységéről bármikor kérhet tájékoztatást. 
Önök előtt van egy írásos beszámoló ezzel kapcsolatban, igyekeztem mindent belefoglalni, de 
ha van kérdésük, vagy hozzászólásuk, arra szívesen válaszolok. 
 
A tájékoztatóval kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem merült fel. 
 
 
Több napirendi pont nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta 

 
k.m.f. 

 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester körjegyző 
 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

Kollár András     Komjáthi Gábor  
       képviselő          képviselő 


